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P R O T O K Ó Ł   NR  8/07 

z posiedzenia Komisji Samorządowej  

w dniu 24 października 2007 roku 

 

 

 Posiedzeniu przewodniczył Pan Włodzimierz Szczepański - Przewodniczący 

Komisji Samorządowej. 

Pan Przewodniczący obrad dokonał otwarcia posiedzenia i powitał członków Komisji.  

 

Proponowany porządek obrad i lista obecności w załączeniu.  

 

 

Ad. 4.  

 Pan Przewodniczący obrad odczytał odpowiedzi na wnioski Komisji 

z posiedzenia w dniu 17 września 2007 r. (pisma znak: RIT-DR-7040/75/07 z dnia 

24.09.2007 r., znak: RIT-DR-7040/76/07 z dnia 24.09.2007 r. i znak: BS-0058/2/07 

z dnia 26.09.2007 r. w zał.). 

 

Odnośnie odpowiedzi na wniosek, co do pomocy finansowej w wyposaŜeniu 

gabinetów higieny szkolnej, Komisja uwaŜa, Ŝe Dyrektor szkoły zgłosił swoje 

potrzeby dla Komisji i jego zgłoszenie jest waŜne, nie musi tych potrzeb zgłaszać 

osobiście. 

 

 Ad. 3.  

 Pan Przewodniczący obrad odczytał pismo Wójta Gminy w sprawie wycofania 

z porządku Sesji Rady Gminy projektu uchwały dotyczącego ustalenia opłat 

adiacenckich terenów przy drodze gminnej Oblęgór – Sieniów (pismo znak: RIT-

7324/2/07 z dnia 12.10.2007 r. w zał.). 
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 Pani Zdzisława Adamczyk – Kierownik RIT zreferowała projekt uchwały  

w sprawie określenia górnej stawki opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za odbiór odpadów komunalnych. 

Obowiązek podjęcia uchwały wynika z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku  

w gminach. 

W „Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Strawczyn”  

w rozdz. 4 jest zapis, Ŝe stałe odpady mają być usuwane z posesji w terminach 

uzgodnionych z odbiorcą odpadów z częstotliwością co najmniej raz w miesiącu, ale 

dopuszcza się zmniejszenie lub zwiększenie częstotliwości wywozu odpadów. 

Zasięgnęliśmy informacji od gmin, w których  wprowadzono juŜ odpłatność od 

mieszkańców za usuwanie odpadów. 

W gminie Morawica odpady od mieszkańców odbierają trzy przedsiębiorstwa, 

odpłatność wynosi 5,00 zł + VAT za wywóz przez MPO; 5,50 zł + VAT za wywóz 

przez FART i  6,00 zł +VAT za wywóz przez ECOM od jednego pojemnika.  

Gmina kupuje worki na szkło (0,39 zł +VAT) i plastik (0,49 zł +VAT), rozdaje je 

właścicielom posesji. Wywóz odpadów segregowanych jest bezpłatny. DuŜe 

kontenery KP-7 są ustawione przy Urzędzie Gminy i szkołach. 

Właściciele posesji podpisują umowę bezpośrednio z firmą opróŜniającą pojemniki. 

Gmina ma obowiązek kontrolować, gdzie właściciel posesji wywozi śmieci? 

Do wszystkich przedsiębiorców na terenie gminy wysłane są pisma, aby zaopatrzyli 

się w pojemniki, sołtysi robią listy – ile jest wszystkich posesji w kaŜdym sołectwie, 

poniewaŜ nikt nie prowadzi takiej ewidencji. 

KaŜda posesja będzie posiadała pojemnik. 

 

Gmina Morawica stosuje ulgi: 

- dla właścicieli posesji, którzy zgromadzą od 200 kg do 349 kg odpadów 

segregowanych w ciągu roku są ulgi w kwocie 0,50 zł miesięcznie za opróŜnienie 

jednego pojemnika,  
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- dla właścicieli posesji, którzy zgromadzą co najmniej 350 kg odpadów 

segregowanych w ciągu roku, są ulgi w kwocie 1,00 zł miesięcznie za opróŜnienie 

jednego pojemnika.  

 

Pani Halina Gad – czy są propozycje na temat wywozu odpadów ze spalanego węgla, 

miału z piecy centralnego ogrzewania, pozostaje popiół i ŜuŜel? Co zrobić z tymi 

odpadami, powstaje ich bardzo duŜo i gdzie moŜna je wyrzucić? Jak ten problem 

rozwiązać? 

W niektórych gminach wprowadzony jest tzw. „podatek śmieciowy”. 

Pani Zdzisława Adamczyk – Kierownik RIT wyjaśniła - na dzień dzisiejszy nie ma 

propozycji, co do rozwiązania tej sprawy. 

Odnośnie wprowadzenia „podatku śmieciowego” toczy się dyskusja w Sejmie nad 

projektem ustawy. 

Na zapytanie Pana Raczyńskiego udzieliła informacji w sprawie wykupu gruntów pod 

budowę zbiornika wodnego w Strawczynie. 

 

 Pani Justyna Stępień – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zmian w budŜecie gminy Strawczyn na 2007 r. 

 

 Pan Przewodniczący obrad odczytał opinie Zespołu ds. ławników o 

kandydatach na ławników do Sądu Okręgowego w Kielcach: 

1.  Kumorowska Anna – opinia pozytywna  

2.  Madej Sławomir – opinia pozytywna    

3.  Mróz Zygmunt – opinia negatywna  

4.  Podgórska Alicja – opinia pozytywna    

5.  Szcześniak BoŜena – opinia pozytywna    

6.  Wawrzeńczyk Danuta – opinia pozytywna  

7.  Zając Halina – opinia pozytywna    

8.  Zapała Jadwiga  – opinia pozytywna.   
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 Pani ElŜbieta Chłodnicka – Sekretarz Gminy przedstawiła projekty uchwał: 

− w sprawie likwidacji jednostki organizacyjnej gminy - „Zespołu Obsługi Szkół 

w Strawczynie” – przedłoŜony projekt uchwały jest kontynuacją czynności 

wynikających z podjęcia uchwały w sprawie przekształcenia ZOS z jednostki 

organizacyjnej gminy w Referat. Wyznaczona jest data likwidacji Zespołu – 

31.12.2007 r., Pan Wójt zarządzeniem wprowadzi zmiany organizacyjne. Na 

podstawie przepisów Kodeksu pracy, pracownicy ZOS będą pracownikami Urzędu 

Gminy. Zostanie utworzony Referat Oświaty, Kultury, Zdrowia i Promocji. W 

Referacie będą równieŜ pracownicy i zadania GOK-u, ale musi minąć pół roku od 

podania do publicznej wiadomości informacji o likwidacji tej jednostki. Zamiast 

dwóch Kierowników ZOS i GOK-u, będzie jeden Kierownik nowego Referatu. 

Ponadto będzie większy nadzór Skarbnika nad finansami oświaty, 

− w sprawie przekształcenia samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Strawczynie polegającym na jego likwidacji i utworzeniu 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie – to projekt uchwały, 

który podlega zaopiniowaniu przez Komisje Rady Gminy, Radę Gminy. Komisje 

mogą wnosić swoje poprawki, uwagi. W projekcie uchwały zaproponowany jest 

likwidator – obecny Kierownik SZOZ-u oraz termin otwarcia i zakończenia 

likwidacji. Po uzyskaniu pozytywnej opinii projekt ten zostanie przekazany do 

Wojewody, Rady Powiatu i Starosty równieŜ w celu zaopiniowania. Po uzyskaniu 

pozytywnych opinii, mogą być podjęte dalsze czynności. Pracownicy SZOZ-u 

staną pracownikami niepublicznego zakładu opieki zdrowotnej, mieniem będzie 

zarządzała Gmina. 

 

Pan Przewodniczący obrad – kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie przekształcenia samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Strawczynie polegającym na jego likwidacji i utworzeniu 

Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strawczynie: 

- za – 2, 

- przeciw – 3, 
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- wstrzymało się – 0. 

Głosowało 5 członków Komisji. Projekt uchwały został zaopiniowany negatywnie. 

 

 

Komisja wnioskuje: 

- o przeprowadzenie konsultacji z pracownikami samodzielnego 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej i społeczeństwem w sprawie 

przekształcenia samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w niepubliczny zakład opieki zdrowotnej, 

- wszystkie decyzje i rozstrzygnięcia dotyczące przekazania mienia, podpisania 

umowy, utworzenia niepublicznego zakładu opieki zdrowotnej, Ŝeby nie były 

dokonane bez wiedzy Rady Gminy, 

- niech Kierownik SZOZ proponowany na likwidatora przedstawi swoją opinię 

w sprawie projektu uchwały dotyczącego przekształcenia samodzielnego 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej, podczas Sesji Rady Gminy lub 

na piśmie. 

 

Ad. 1. 

 

Zespół Placówek Oświatowych w Oblęgorku 

Biblioteka – korzystają uczniowie szkoły podstawowej i gimnazjum. Mieści się 

w oddzielnym budynku obok szkoły, są to dwa pomieszczenia na ksiąŜki i czytelnię. 

Szkoła jest zaopatrzona w lektury szkolne na miarę potrzeb. W ubiegłym roku 

dokupiono 192 ksiąŜki. 

Biblioteka jest czynna codziennie od godz. 800 do 1400, a jeden dzień w tygodniu od 

godz. 900 do 1600. Prowadzone są zajęcia, konkursy równieŜ w języku angielskim, 

spotkania z autorami ksiąŜek, odbyło się spotkanie z misjonarzem oraz ślubowanie 

i pasowanie na czytelnika. 

Szkoła otrzymała 5 komputerów do czytelni. Biblioteka zostanie przeniesiona do 

nowego budynku, gdy będzie zakupione wyposaŜenie – stoliki, krzesełka itp. 
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Osoba prowadząca bibliotekę posiada wykształcenie - bibliotekarz. 

Gabinet higieny szkolnej – wyposaŜony jest w niezbędny sprzęt, czynny jest 

w czwartki i piątki w godz. 1000 – 1500 lub 800 – 1500. 

Gabinet pielęgniarki dostępny jest w kaŜdej chwili, w razie potrzeby wzywany jest 

lekarz i pielęgniarka. 

Świetlica środowiskowa 

Funkcjonuje w dniach wtorek od godz. 800 do 1030 i czwartek od godz. 1130 do 1400. 

WyposaŜona jest w: gry, artykuły plastyczne, jest sala komputerowa, na zajęcia 

uczęszcza 24 dzieci. 

Prowadzone są równieŜ: 

- zajęcia sportowe w poniedziałki od godz. 1410 do 1510 i piątki od godz. 1310 do 

1510, 

- zajęcia plastyczne w czwartki od godz. 800 do 945 i od godz. 1215 do 1330. 

Uczniowie chętnie korzystają ze świetlicy. 

 

Rodzice zgłaszają potrzebę utworzenia przedszkola samorządowego. 

 

Komisja wnioskuje o zorganizowanie jeszcze jednego przedszkola 

samorządowego na terenie gminy. 

 

Zespół Placówek Oświatowych w Promniku 

Świetlica środowiskowa – czynna w środy od godz. 1400 do 1600, uczęszcza ok. 20 

uczniów, przychodzą chętnie na zajęcia. Prowadzone są zajęcia w sali komputerowej, 

sali gimnastycznej i zajęcia plastyczne. 

Biblioteka – jest czynna w poniedziałki, środy i piątki od godz. 855 do 1355 (pół etatu), 

zlokalizowana jest w jednym pomieszczeniu podzielonym na dwie części – część, 

gdzie znajdują się ksiąŜki i czytelnia. Osoba prowadząca bibliotekę ma ukończony 

kurs bibliotekarski. W bibliotece są potrzebne lektury udostępniane dla uczniów 

szkoły podstawowej i gimnazjum. Dla nauczycieli jest fachowa literatura oraz 

czasopisma przedmiotowe. 
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Gabinet higieny szkolnej – czynny w poniedziałki od godz. 900 do 1330, raz w 

miesiącu jest lekarz pediatra. Gabinet jest wyposaŜony w niezbędny sprzęt. 

 

Ad. 2. 

Samorządowe Przedszkole w Promniku 

Czynne jest od poniedziałku do piątku w godz. od 730 do 1530.  Z przedszkola korzysta 

25 dzieci, chętnych jest jeszcze 8 dzieci w wieku od 3 do 5 lat. Zatrudnieni są: 

- dyrektor na cały etat - 18/25, 

- 1 nauczyciel na 21/25, 

- 1 katechetka 1/25, 

- 1 kucharka i intendent, 

- 1 sprzątaczka na ¾ etatu. 

Prowadzone są dodatkowe zajęcia języka angielskiego.  

Opłata miesięczna wynosi 55 zł + 3,50 zł za wyŜywienie za kaŜdy dzień. 

Higienistka przeprowadza badanie wzroku dzieci dwa razy w roku. 

W pomieszczeniach jest ład, porządek, czysto. 

Przewidywany jest remont: 

- uszczelnienie dachu, 

- łazienki dla dzieci i personelu, 

- wymiana rynien. 

Nie ma placu zabaw dla dzieci uczęszczających do przedszkola i szkoły.  

 

Jest potrzebne przedszkole, które moŜe przyjąć więcej dzieci. 

Potrzeby – wyposaŜenie w zabawki i pomoce dydaktyczne. 

 

 

Wszystkie wnioski Komisji: 

- zorganizowanie jeszcze jednego przedszkola samorządowego na terenie 

gminy, 
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- o przeprowadzenie konsultacji z pracownikami samodzielnego 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej i społeczeństwem w sprawie 

przekształcenia samodzielnego Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej 

w niepubliczny zakład opieki zdrowotnej, 

- wszystkie decyzje i rozstrzygnięcia dotyczące przekazania mienia, podpisania 

umowy, utworzenia niepublicznego zakładu opieki zdrowotnej, Ŝeby nie były 

dokonane bez wiedzy Rady Gminy, 

- niech Kierownik SZOZ proponowany na likwidatora przedstawi swoją opinię 

w sprawie projektu uchwały dotyczącego przekształcenia samodzielnego 

Samorządowego Zakładu Opieki Zdrowotnej, podczas Sesji Rady Gminy lub 

na piśmie. 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak     Włodzimierz Szczepański 


